
 

 

 

                                                                                              

 

Närvarande: Gunilla Millisdotter, Ingrid Lilja, Sven Svederberg, Ann-Sofi Pettersson, 

Eva-Marie Sandell, Anders Ekholm, Sune Karlsson 

 

Frånvarande: Göran Andersson, Norbert Robles 

 

Protokoll styrelsemöte söndagen 5/3-2023 kl 10.45 på Kulturhuset 

1.  Ordförande hälsar välkomna 

2. Dagordningen godkännes  

3. Till justeringsperson väljes Eva-Marie Sandell 

4. Föregående mötesprotokoll föredrages 

5. Ekonomi Ingrid 31/12-22 Bankkonto 147761 kr,  Max 14000 kr till Åsa ytterligare för 

Hilma af Klint-utställningen. 196 medlemmar inkl 2 barn registrerade för ifjol. 

6. Aktiviteter Sven i em 5/3 kl 15 med ”Skivor till kaffet”, 26/3 Katrin om matlagning, 

Föredrag av Åke Jönsson om Gabriel Jönsson föreslås till en torsdag eller söndag till 

slutet av augusti eller september. Sune frågar med det visar sig att Åke inte anser sig 

ha tid med tanke på ett pågående bokprojekt. 

7. Hemsidan: Är uppdaterad av Ann-Sofi 

8. Information från de olika utskotten 

Utställningar Norbert. Galleristen har blivit sjuk och Norbert har inte fått tag i honom. 

Norbert tar kontakt med Mats Nyström angående konst av  Helmtrud Nyströms att 

ställa ut. 

Konstrundan: Planering pågår. Ny utformning av broschyren. Kristian och Ninna utför 

utformningen och som tack för detta arbete kommer de att få delta i konstrundan utan 

kostnad. 

Nya kontrakt för utställare skall utformas och om de är berättigade att söka bidrag från 

Sveriges konstföreningar. 

Senilteatern ej kontaktad pga Gunilla haft mycket arbete med Åsa Landahl 



 

 

Swedbank har en infoträff om projektbidrag för kulturföreningar. AnnSofi kommer att 

delta. 

Byggutskottet: 360 kkr för innanfönster. Anders vet inte om detta går att ekonomisera. 

Funderar på 2 st luftvärmepumpar till en ”trolig kostnad” på ca 50000 kr installerat 

och klart. Kommunen kan vara den säkraste kanalen att söka bidrag. 

Till årsmötet 26/3: Sune vill vara med och ställer upp som ersättare. Helle är 

intresserad och Maria är intresserad och Göran lämnar. 

Fest för kulturföreningen den 16/9 september  

9. Övriga frågor: Fått en fråga om sänkt provision från 35 till 30% för bronsstatyer (el 

och materiel har ökat i pris). Ann-Sofi och Gunilla funderar vidare men i princip 

tycker styrelsen att samma provision bör gälla.  Författare Karolin Sävstrand har 

skrivit enny bok om Ven. En bok för försäljning i Kulturhusets regi? 

10. Nästa möte 26/3 Årsmöte och Konstituerande möte Styrelsemöte torsdagen den 12/4 

kl 10:45 Sekr bakar kaka.  

11. Ordf tackar för visat intresse och mötet avslutas. 

 

 

Gunilla Millisdotter ordförande  ……………………………………………………………. 

 

Sven Svederberg Sekreterare  …………………………………………………………………. 

 

Eva-Marie Sandell Justeringsperson    ………………………………………………………. 


